



MAS COLLECTION®

THE LUXURY OF FEELING AT HOME

Locations de demeures d'exception & services hôteliers sur mesure dans les Alpilles
Rentals of outstanding homes & personalized hotel services in the Alpilles



Villa N°3

Saint-Rémy-de-Provence

CAPACITÉ : 14 personnes

Cette propriété de prestige de 450 m² habitables est le lieu des surprises. Sa décoration amuse le regard avec ses détails « rétro-chics » façon publicité d'autrefois et son environnement, d'une grande authenticité. Ce contraste offre à ce grand mas familial un esprit unique et ludique conjugués aux prestations haut-de-gamme. Le bonheur s'exporte dans le jardin magnifique, sa piscine et son tennis. Match gagné pour tous les bonheurs.

SES ATOUTS

- Une situation privilégiée face aux Alpilles
- Son court de tennis et ses jardins

LE MAS PRINCIPAL

REZ-DE-CHAUSSÉE : De l'entrée, un hall agréable vous emmène d'un côté dans la grande pièce à vivre avec ses deux salons donnant sur le jardin ou d'un autre côté vers la salle à manger ouverte sur une belle terrasse ombragée. La spacieuse cuisine dispose d'un équipement semi-professionnel. Une grande chambre lumineuse, et disposant de sa salle de bain privative, donne sur une jolie terrasse face à la piscine. Plusieurs salons extérieurs et espaces de détente à l'ombre d'un magnifique platane parapluie centenaire.

A L'ÉTAGE : Quatre belles chambres climatisées, disposant chacune d'une salle de bain. La suite principale et son spacieux dressing, une grande chambre double, deux chambres simples pour enfants et adolescents.

LES ANNEXES: LA PREMIÈRE ANNEXE : Un salon intime et lumineux, ouvert sur le jardin, muni d'une belle cheminée et d'une kitchenette. De part et d'autre du salon, une chambre double et une seconde disposant de deux lits simples, chacune avec sa salle de bain privative. Surface totale de 100 m² entièrement climatisée.

LA SECONDE ANNEXE : Derrière une jolie terrasse ombragée, une grande pièce à vivre climatisée équipée d'un salon TV et d'une cuisine. Deux chambres doubles se partagent une salle de bain.

LE JARDIN : Pool house au calme, en contre-bas de la maison, équipé d'une large banquette sous treille. Piscine (15x6m) au sel, chauffée. Terrain de pétanque et court de tennis en terre battue synthétique avec éclairage. Au pied des Alpilles, la propriété est construite sur un domaine de 11 hectares planté de 600 pieds d'oliviers, lavandes, cyprès...

MAXIMUM NUMBER OF GUESTS: 14

This prestigious property with 450 sq. m. of living space is full of surprises. The décor will make you smile with its 'retro-chic' details including old fashioned advertising signs and its highly authentic environment. This contrast gives this large family Provençal farmhouse a unique, fun atmosphere, along with top of the range facilities. The happiness continues on into the magnificent garden, with a swimming pool and a tennis court. Game, set and match for everyone's happiness.

PLUS POINTS

- A privileged location facing the Alpilles
- The tennis court and gardens

MAIN FARMHOUSE

GROUND FLOOR : From the entrance, a pleasant hall leads you to one side in the large living space with two lounges overlooking the garden or, on the other side, towards the dining room which opens out onto a beautiful shaded terrace. The spacious kitchen has been fitted with semi-professional equipment. A large bright bedroom, with a private bathroom, overlooks a pretty terrace facing the swimming pool. Several outdoor lounges and relaxation areas under the shade of a magnificent century-old 'umbrella pruned' plane tree.

FIRST FLOOR : Four wonderful air-conditioned bedrooms, each decorated differently, and each with their own bathrooms. The master suite with a spacious walk-in closet, a large double bedroom, two single rooms for children and teenagers.

ANNEXES: THE FIRST ANNEX: An intimate bright living room, opens onto the garden, with a beautiful fireplace and a kitchenette. On either side of the lounge, a double bedroom and a second bedroom with two single beds. Both rooms have private bathrooms. A total floor area of 100 sq. m. Fully air-conditioned.

THE SECOND ANNEX: Behind a pretty shaded terrace, a large, air-conditioned living room equipped with a TV lounge and a kitchen. Two double bedrooms share a bathroom.

GARDEN : A tranquil pool house, below the house, equipped with a wide bench under a trellis. 15 x 6m heated salt-water swimming pool, Petanque pitch and synthetic clay tennis court, with lighting. At the foot of the Alpilles, the property is built on an estate of 11 hectares planted with 600 olive trees, lavender and cypress trees.

Bastide des oliviers- 401 avenue Josep Franch Clapers- 13210 Saint-Rémy-de-Provence - FRANCE

info@mas-collection.com - T +33 (0)4 90 15 42 57 - M +33 (0)6 89 31 36 61

mas-collection.com

